
                                        Protokół Nr XXVI /2017 

 Sesji  Rady  Gminy  w  Oksie  odbytej  w   dniu  30 stycznia 2017 roku. 

 

     Otwarcia Sesji dokonał  Przewodniczący Rady Gminy w Oksie Pan Zbigniew 

Bełtowski witając zgromadzonych  uczestników Sesji, Przewodniczącą Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, młodzież szkolną oraz 

Doktora Pana Mateusza Grzyb. Przewodniczący Rady poinformował iż do 

porządku obrad dojdzie jeszcze jedna uchwała w sprawie  projektu dostosowania 

sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. Porządek 

obrad został poddany pod głosowanie. Wszyscy jednogłośnie byli za jego 

przyjęciem. Na stan 15 radnych udział w sesji wzięli wszyscy  radni  zgodnie            

z załączoną listą obecności.  Na sekretarza został powołany radny Pan  Adam 

Popiół, który  wyraził zgodę .  Za jego powołaniem głosowało 14 radnych , 

natomiast jeden radny wstrzymał się od głosu.  

Porządek obrad :  

1. Otwarcie Sesji, powitanie uczestników, stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z Sesji poprzedniej. 

3. Interpelacje radnych. 

4. Informacja Wójta Gminy o podjętych zdaniach między Sesjami. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie : 

- przyjęcia do realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów      

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

-  przyjęcia planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy  

- przyjęcia planu pracy Rady Gminy na 2017 rok 

- uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017 – 2020 

- uchwalenia budżetu gminy na 2017 rok 

- udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego 

- likwidacji Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Oksie 

- projektu dostosowania sieci szkól podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju     

szkolnego 

       6. Zapytania i wolne wnioski. 

       7. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych. 

       8. Zamknięcie obrad. 

 

Ad.2 

Protokół z poprzedniej Sesji został przyjęty jednogłośnie , radni swoim podpisem 

na liście obecności potwierdzili,  iż zapoznali się z protokołem . 

    



 Ad. 3. 

 Podczas obrad tej Sesji interpelacji nie było. 

                                                                                              

Ad. 4. 

 

Informację o podjętych zadaniach między Sesjami przedstawił Wójt Gminy. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

 Ad. 5. 

Podjęcie uchwał w sprawie : 

- przyjęcia do realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- przyjęcia planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- przyjęcia planu pracy Rady Gminy na 2017 rok 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017 – 2020 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- uchwalenia budżetu gminy na 2017 rok 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- likwidacji Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Oksie 

Zabrał głos Doktor Pan Grzyb który  prosi o pozytywne zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie przekształcenia  Ośrodka Zdrowia w Niepubliczny Ośrodek 

Zdrowia, widzi że Ośrodek lepiej działa, takie są odczucia pacjentów którzy to  

bezpośrednio potwierdzają natomiast jest jeszcze wiele do zrobienia. 

Przekształcenie będzie gwarantem że pacjenci nie zostaną bez opieki medycznej, 

jest to krok na przód, stabilizacja oraz gwarancja dobrej opieki. 



Zabrał głos radny Pan Adamczyk który poinformował iż odbyło się posiedzenie 

Komisji gdzie wydano pozytywną opinię w sprawie przekształcenia  przy jednym 

głosie wstrzymującym się . 

Zabrał głos Wójt Gminy który poinformował iż mamy gwarancję że będzie 

dobrze, Pan Doktor dał się poznać jako dobry menadżer, oczekujemy takiej pracy 

żeby społeczeństwo  było zadowolone . 

Za podjęciem tej uchwały głosowało 14 radnych natomiast jeden radny wstrzymał 

się od głosu . 

Ad. 6 

W zapytaniach i wolnych wnioskach głos zabrali : 

Radny Dąbrowski Wojciech zwrócił się z pytaniem czy już jest lista zamknięta    

w sprawie przydomowych oczyszczalni ścieków . Wójt udzielił odpowiedzi  iż 

lista została już zamknięta. 

Zabrał głos radny Adamczyk który poinformował iż działa w strukturach Związku 

Emerytów , jest w trakcie przygotowania materiałów do zarejestrowania 

Stowarzyszenia Zwykłego jako Gminne Koło Emerytów Rencistów i Inwalidów, 

zachęca do zapisywania się do Związku, proponuje również aby zorganizować 

wyjazd samorządowców do byłej kopalni w Wodzisławiu . 

Z pytaniem zwróciła się Pani sołtys z Tyńca Kot Maria , która prosi                               

o umieszczenie tablicy informacyjnej do Jędrzejowa . 

Sołtys z Tyńca Pani Laprus – czy będzie zamontowana lampa oświetleniowa. 

Wójt udzielił odpowiedzi iż musi być zgoda PGE oraz właścicieli posesji na 

umieszczenie linki. 

 

  W związku z wyczerpaniem tematyki Sesji  Przewodniczący Rady podziękował 

za udział  w obradach oraz dokonał zamknięcia obrad. 

Protokólant: J. Mróz. 

 

 

 


